

第四屆文藻歐洲論壇
歐洲疫後復甦－停滯、重建與再定位
**The 4th Wenzao European Forum:
Europe's Recovery Efforts from the Pandemic -
Between Paralysis, Reconstruction and Reorientation**

Call for papers

一、宗旨 | **Aim of the Forum:**

為提升南臺灣歐洲及歐盟教育及研究，並與國內外教育機構、私人機關、政府和非政府組織間建立關於歐洲事務之交流對話平台，自 2018 年起文藻外語大學歐洲研究所辦理「文藻歐洲論壇」，每年針對當年度重大國際議題進行探討分析，持續深化、促進南台灣歐洲事務教研意識。

Since 2018, the Graduate Institute of European Studies (GIES) at Wenzao Ursuline University of Languages organizes the "*Wenzao European Forum*" to deepen the understanding of European developments, and to establish a platform for dialogue and exchange in Southern Taiwan. The forum focuses on major Europe-related issues and invites domestic and international scholars to discuss questions of relevance across various fields of European studies.

二、重要日程 | **Timeline:**

論文摘要截稿 Abstract submission deadline	2021 年 09 月 26 日 (日) Sep. 26 th , 2021
摘要審查通知 Acceptance notification	2021 年 10 月 01 日 (五) Oct. 1 st , 2021
線上報名 Online registration period	2021 年 10 月 01 日 (五) 至 11 月 08 日 (一) Oct. 1 st - Nov. 8 th , 2021
全文繳交截止 Full paper submission deadline	2021 年 10 月 29 日 (五) Oct. 29 th , 2021
舉辦日期 Date of Forum	2021 年 11 月 12 日 (五) Nov. 12th, 2021 (Friday)

三、主辦單位 | **Organizer**

文藻外語大學歐洲研究所 | Graduate Institute of European Studies, Wenzao Ursuline University of Languages, Kaohsiung

四、研討會地點 | Venue:

文藻外語大學國際會議廳 A313 | International Conference Room (A313),
Administration Building, Wenzao Ursuline University of Languages

五、徵稿對象 | Presenters

大專院校教師及相關學術領域之專家學者。

We welcome college and university teachers, experts and scholars in related academic fields to submit an abstract and present a paper at the forum.

六、徵稿範圍/徵稿內容 | Scope of the Forum:

第四屆文藻歐洲論壇主題將「歐洲復甦」為主軸，探討後疫情時代歐洲各國疫後復甦之成效與展望，邀請國內外學者與會深度討論與交流國際現況。本論壇歡迎來自各領域如政治、經濟、法律、教育、環境、衛生等研究論文投稿，並期望探討以下問題：

- 在快速變動的國際情勢下，歐洲主要面臨的挑戰。
- 如何評估歐洲各國、歐盟、學術機構、非政府組織等，對於歐洲復甦所付出的努力。
- 歐洲在後疫情時代中所扮演的角色。
- 上述領域如何克服當前挑戰，進行改革與創新。
- Covid-19 危機對於歐洲和世界的啟示。

Based on the topic of the 4th Wenzao European Forum (Europe's Recovery) scholars are invited to explore the effectiveness recovery measures in European countries and evaluate prospects for the post-pandemic era. The forum welcomes submissions of contributions from various academic fields such as politics, economics, law, education, environment, health, etc., and looks forward to exploring the following issues:

- In what ways has the Covid-19 crisis changed Europe and its relation to the world?
- What are the main challenges Europe faces under the rapidly changing international context?
- How to assess the efforts of European countries, the EU, academic institutions, NGOs, and other actors in the recovery of Europe?

- Can we observe major trends in the carried out reforms and innovative approaches across different fields?
- What is the role of Europe (and European actors) in the post-pandemic era?

七、研討會規定/論文投稿方式 | Abstract Submission:

投稿人須繳交：研究摘要（中文 500 字以內或英文 300 字以內）

投稿者請填具申請表並連同上述資料，email 至 ES0002@mail.wzu.edu.tw，
電子郵件主旨請註明「第四屆文藻歐洲論壇摘要」。

Please submit your abstract (within 500 words in Chinese or 300 words in English) along with the application form to ES0002@mail.wzu.edu.tw.

[Please indicate "Abstract submission: 4th Wenzao European Forum" in the subject line of the email]

如有任何疑問請來電或寄 E-mail 詢問，我們將有專人為您解答。

Please do not hesitate to contact us in case of questions.

聯絡資訊 Contact

聯絡人： 魏小姐

電話： 07-3426031 分機 7902

Contact: Miss Wei

T e l : 07-3426031 ext. 7902

E - m a i l : ES0002@mail.wzu.edu.tw

(Details and schedule may be subject to change if necessary due to Covid-19)